

# 活動剪影 Events and Activities



2-4-2007

監管局主席潘國濂先生（左）出席立法會房屋事務委員會會議，討論在住宅物業的銷售說明中披露實用面積的事宜。

EAA Chairman Mr Steven Poon (left) attends a meeting of the Panel on Housing of the Legislative Council to discuss the disclosure of the saleable area in the sales descriptions of residential properties.



15-3-2007

註冊測量師及香港測量師學會會員溫偉明先生為持續專業進修計劃主講「物業估價」。

Mr Tony Wan, Member of the Hong Kong Institute of Surveyors, speaks at the CPD seminar, "Property Valuation".



21-3-2007

香港財務策劃師學會專業發展小組委員會成員陸穎詩女士為持續專業進修計劃主講「地產證券及房地產投資信託基金概覽 (REITS)」。

Ms Linda Luk of the Institute of Financial Planners of Hong Kong speaks at the CPD seminar, "Introduction to the Real Estate Investment Trusts (REITS)".



12-2-2007

地產代理聯會的團年聯歡晚會

Year-end dinner of the Property Agencies Association



18-4-2007

著名作家、時事評論員詹德隆先生為持續專業進修計劃主講一系列有關商業英語的講座和工作坊。圖為詹先生講授英語語法和拼音。

Renowned writer and English television journalist Mr Tsim Tak-lung speaks on English grammar and phonetics in the seminar, "Enhancing Your English Proficiency". Mr Tsim will deliver a series of seminars and workshops on business English for the CPD Scheme.



19-4-2007

大連房地產行業協會常務副會長兼秘書長馬杰先生（左五）率領代表團訪問監管局。

Mr Ma Jie (5th from left), Vice-Director and Secretary General of the Dalian Real Estate Association, leads a delegation to visit EAA.



27-4-2007

新界地產代理商總會第十二屆常委就職典禮

The inauguration of the twelfth committee of the New Territories Estate Agency Association